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يک  ش��نبه 3 بهم��ن 1395 | 23 ربیع الثان��ی 1438 || روزنامه جوان |  شماره 5009 شفافيت فقط براي بدهي هاي دولت؟!
اخيراً وزير اقتصاد بدهي هاي دولت و شركت هاي دولتي را حدود 
٧٠٠ هزار ميليارد تومان اعلام كرده اس��ت و مدعي ش��ده دفتري 
در وزارت اقتصاد براي شناس��ايي بدهي هاي دولت تشكيل شده 
است. حال اين سؤال مطرح مي شود كه اين بدهي ها بر چه اساسي 
شناسايي شده و اين بدهي ها چه زماني و براي چه امري پديد آمده 
اس��ت و چرا جزئيات دقيق كوه بدهي هاي ايجاد شده در دولت و 

شركت هاي دولتي و وابسته منتشر نمي شود؟
انعكاس خبري اظهارات وزير مبني بر بدهي ٧٠٠هزار ميلياردي 
دولت نشان داد اصحاب رس��انه و افكار عمومي به اهميت موضوع 
چندان پي نبرده اند، اين در حالي اس��ت كه رق��م فوق معادل دو 
سال بودجه عمومي كشور و شايد بتوان مدعي شد مجموع بودجه 
عمراني محقق شده از ابتداي انقلاب تاكنون نيز به ميزان نصف رقم 
فوق هم نرسد و جالب تر آن است كه شفاف سازي نصف و نيم بند در 
بخش بدهي هاي دولت تنها به اين ختم شده است كه بدون اعلام 

جزئيات فقط رقم كلي بدهي ها رسانه اي شود. 
از موض��وع بدهي ها ك��ه بگذريم نكت��ه فاجعه بار تر آن اس��ت كه 
س��يدرحمت الله اكرمي مع��اون خزانه داري كل كش��ور در تاريخ 
95/9/16 در همايش سالانه انجمن حسابداري ايران اظهار داشت: 
»اگر از من پرسيده شود، ترازنامه دولت را ندارم و دارايي هاي كشور 
مشخص نيست و همچنين آمار بدهي ها را نمي دانيم كه از معضلات 
است، اولين مبناي كار قانوني اس��ت كه ضمانت براي حسابداري 

عمومي ايجاد كنيم و صورت هاي مالي الكترونيك شود.«
شنيدن اظهارات فوق از مسئولي كه صداقت به خرج داده و واقعيت 
را بيان كرده است، انسان را به فكر مي اندازد و هزاران سؤال در رابطه 

با مديريت در بخش دولت در ذهن آدمي ايجاد مي كند. 
اگر يك سوم رقم بدهي ٧٠٠هزار ميليارد توماني دولت را متوجه 
شركت هاي دولتي و وابسته به دولت عنوان كنيم، حال اين سؤال 
مطرح مي ش��ود كه مجموع دارايي هاي دولت چقدر اس��ت و اين 
دارايي ها به چه شكلي مديريت مي ش��ود و بازده سالانه دارايي ها 
چقدر است و در عين حال درصورت بدهي هاي كلان در شركت ها 
چرا اين ش��ركت ها به طور مش��خص زيان ده اعلام نمي ش��وند تا 
بالفور فكر عاجلي براي اين ش��ركت ها كرد. از س��وي ديگر وقتي 
تصوير واقعي از دارايي ها و بدهي هاي دولت در اختيار نيست، طي 
دهه هاي اخير وزارت اقتصاد و دارايي برچه اساسي صدها شركت 
دولتي را واگذار كرده و آيا انصاف در واگذاري دارايي ملي صورت 

گرفته است يا خير؟
از آنجا كه افراد با تجربه فعال در بخش هاي نظارتي در خاطرات خود 
اعلام مي دارند كه برخي از جريان ها در دولت براي در اختيار گرفتن 
مالكيت برخي شركت هاي دولتي، آنها را زيان ده و برخي از دارايي ها 
را پنهان مي كردند تا به نوعي به بهانه زيان ده بودن شركت فرايند 
خصوصي سازي كه در واقع خودماني س��ازي شركت دولتي بود را 
كليد بزنند، اين در حالي است كه اخيراً سيداشرف پوري حسيني 
رئيس س��ازمان خصوصي س��ازي نيز از ايجاد بدهي هاي كلان در 
برخي از شركت هاي دولتي انتقاد كرده بود كه به نظر مي رسد اين 

امور مشكوك است. 
عدم ش��فافيت در بخش عمومي به دليل آنكه ب��ا منافع جامعه و 
بيت المال سر و كار دارد، اهميت ويژه داشته و يكي از دغدغه هاي 
ملي بايد شفاف س��ازي دارايي هاي ملي، دولتي و عمومي باشد تا 

سوءاستفاده در اين بخش به پايان برسد. 
تا ش��فافيت در اقتصاد وجود نداشته باش��د صحبت از انضباط مالي، 
نظارت بر عملكردها، بودجه ريزي عملياتي، مبارزه با فساد، برقراري 
عدالت اجتماعي و مالياتي، بهبود وضعيت عموم مردم و... يك آرزوي 
دست  نيافتني است و بايد توجه داشت ارائه صورت وضعيت از بدهي در 
حالي كه صورت وضعيتي از دارايي وجود ندارد، بسيار مضحك است و 
بايد از رئيس جمهور، معاون اول رئيس جمهور، وزير اقتصاد و مسئولان 
سازمان برنامه خواس��ت كه دارايي هاي دولت را به همراه بدهي ها با 

جزئياتش براي ملت روشن كنند.

   پلاسكو »خزانه جواهرات ملي« را هم تعطيل كرد
   كاهش ارزش دلار بعد از تحليف ترامپ و بازگشت دوباره اونس به 

كانال 12٠٠ دلار
   عقبگرد 1٧5 واحدي شاخص كل بورس

   آمار: تورم دي ماه 6/9 درصد و تورم نقطه اي 6/3 درصد شد

وعده مسئولان به آسیب ديدگان پلاسكو
سعیديکیا:پلاسكورا2سالهاحیامیکنیم

ربیعي:تسهیلاتويژهبهکارگرانوکسبهدادهمیشود

هادی  غلامحسینی

 مذاكرات با ۱۹ خودروساز بين المللي
پس از برجام    

رئیسهیئتعاملس�ازمانگس�ترشونوس�ازيصنايعايران
گف�ت:اينس�ازمانپ�سازبرج�امودريكس�الگذش�ته١٩
تفاهمنامهامضاکردهکهدرحالمذاکرهوتبديلبهقرارداداست.
به گزارش تسنيم، معظمي رئيس هيئت عامل سازمان گسترش و نوسازي 
صنايع ايران با بيان اينكه در يك سال گذشته با شركت پژو، سيتروئن، رنو 
و هيونداي قرارداد بسته ش��ده و قرارداد با فولكس واگن نيز در حال تمام 
شدن است، اظهار داش��ت: سازمان گسترش و نوس��ازي پس از برجام در 
يك سال گذشته، 19 تفاهم نامه امضا كرده كه در حال مذاكره و تبديل به 
قرارداد است. وي با بيان اينكه صنعت خودرو در ايران سابقه اي بيش از 5٠ 
ساله دارد، با اين وجود تا به حال نتوانسته ايم در صحنه بين المللي به عنوان 
خودروساز مطرح باش��يم، گفت: در حال حاضر سالي يك ميليون و 2٠٠ 
هزار خودرو توليد مي كنيم، اما اين رقم به نسبت 92 ميليون خودرويي كه 
سالانه در جهان توليد مي ش��ود، عدد قابل توجهي نيست اما آنچه پس از 
لغو تحريم ها به دنبال آن هستيم اين است كه با خودروسازاني كه صاحب 
برند هستند مشاركت بين المللي كنيم و بتوانيم از توانايي و امكانات آنها 
استفاده كنيم. معاون وزير صنعت، معدن و تجارت در ادامه با بيان اينكه در 
اسفندماه امسال اولين خودرويي كه با مشاركت خودروسازان خارجي توليد 
شده است به بازار عرضه مي شود، افزود: سال آينده نيز محصولات مشاركتي 

با سيتروئن و رنو به بازار عرضه مي شود. 
معظمي در ادامه با بيان اينكه قراردادها به گونه اي اس��ت كه شريك 
هستيم و هر منفعتي داشته باشيم 5٠ درصدش نصيب خودمان است، 
تصريح كرد: سهم پژو و س��يتروئن در قراردادهاي جديد هر كدام 5٠ 
درصد است و در قرارداد با رنو نيز 6٠ درصد سهم رنو و 4٠ درصد سهم 
ايران اس��ت. معاون وزير صنعت در ادامه گفت: با ورود خودروس��ازان 
خارجي تكنولوژي و سرمايه وارد كشور مي شود و تمامي قراردادها اين 
گونه است كه 3٠ درصد از توليدات مشترك بايد صادر شود. بنابراين 
فرصتي براي صادرات و بين المللي شدن پيش روي صنعت خودروي 
كش��ور قرار گرفته ضمن اينكه اين فرصتي است براي بالا بردن توليد 

قطعه سازان داخلي كه جامعه اي بزرگ و كارآفرين هستند. 
معاون وزير صنعت، معدن و تجارت با بيان اينكه پس از لغو تحريم ها در 
مجموع 2 ميليارد دلار تا دو، سه سال آينده در اين بخش سرمايه گذاري 
خواهد شد، تصريح كرد: خودروسازان در سال جاري سود ده شده اند و 
توليدشان 4٠ درصد افزايش داشته و اين مسئله نيز در بهبود وضعيت 

قطعه سازان نيز تأثيرگذار بوده است. 
---------------------------------------------------

 انصراف قرارگاه خاتم
از حضور در قطعه 2 تهران- شمال

مديرعام�لآزادراهته�ران-ش�مالازانص�رافق�رارگاهخاتم
ازحض�وردرقطع�ه2اي�نآزادراه،پیش�رفت٩۰درص�دي
ط�رحچینيه�ادرقطع�هاولوکاه�ش۵۰درص�ديت�وان
آنه�ا،مذاک�رههمزم�انب�اس�هس�رمايهگذاروتخفی�ف۵۰
درص�دين�رخعوارض�يقطع�ه4ب�رايمحليه�اخب�رداد.
 مهران اعتمادي در گفت وگو با فارس با اشاره به تلاش شركت آزادراه 
تهران- شمال براي مهار ريزش هاي كوه در عمليات اجرايي قطعه اول 
آزادراه بيان كرد: به علت جوان بودن رش��ته  كوه هاي البرز، پيوستگي 

خاك ضعيف است و با ريزش هاي زيادي مواجه هستيم. 

وي درباره فعاليت پيمانكار چيني در قطعه اول آزادراه تهران- شمال 
توضيح داد: چيني ها 5٠ درصد توان خود را كاهش داده اند و عملكرد 
آنها را محدود كرده ايم، بخش��ي كه مربوط به چيني ها بود حدود 9٠ 
درصد پيشرفت فيزيكي دارد و آنها  در كار خود از برنامه زمانبندي جلوتر 
هس��تند. اعتمادي با اش��اره به اينكه در قطعه اول در تونل بلند تالون 
روسازي بتني را به زودي آغاز  مي كنيم، بيان كرد: در حال حاضر شش 
پيمانكار ايراني در قطعه يك آزادراه تهران - شمال فعاليت مي كنند و 
عمليات اجرايي پيمانكار چيني  محدود شده است. مديرعامل شركت 
آزادراه تهران- شمال درباره زمان افتتاح قطعه اول آزادراه تهران- شمال 
بيان كرد: به دليل برخي مش��كلات غيرقاب��ل پيش بيني نظير همين 
ريزش  هايي كه اشاره ش��د، ممكن اس��ت موضوع »افتتاح قطعه اول 
آزادراه در بهار 96« به تعويق بيفتد . اعتمادي در ادامه همچنين درباره 
ورود قرارگاه خاتم الانبيا به آزادراه تهران- شمال اظهار داشت: قرارگاه 
خاتم  قرار بود در منطقه 2 آزادراه تهران- شمال حضور يابد كه از ثبت نام 

انصراف داد و پس از آن هم مذاكره مكتوب و شفاهي  با ما نداشتند. 
مذاکرهبا»دوو«هنوزنهايينشدهاست

مديرعامل شركت آزادراه تهران- ش��مال درباره ورود شركت كره اي 
»دوو« به آزادراه تهران- ش��مال ب��راي س��رمايه گذاري و اجرا اظهار 
كرد: هنوز از نظر مالي و مسائل ديگر مباحثي با شركت  كره اي »دوو« 
نداشته ايم، بيش��تر مباحث فني و روش ها و استانداردها مد نظر است، 
ضمن آنكه ما از آنها خواسته ايم اين شركت كره اي برابر استانداردهاي 
ايران راهسازي انجام دهند، آنها هم فرصت مطالعاتي از ما خواسته اند، 
البته همزمان با سه شركت سرمايه گذار ديگر در حال مذاكره هستيم تا 

فقط به شركت دوو كره منحصر نشويم.

درسومینروزحادثهآتشسوزيدرپلاسكو
موجيازوعدهووعیدهادرخصوصپرداخت
بیمهبیكاري،اس�كانکس�بهدرمحلجديد،
پرداختتس�هیلاتبهکس�بهوتولیديهاو
بهويژهس�اختپلاس�كودرمدتدوس�الاز
س�ويمالكآن،بنیادمس�تضعفانآغازشد.
روز گذشته، محمد سعيدي كيا با حضور در محل 
حادثه با تسليت به خانواده هاي داغدار آتش نشانان 
اظهار داش��ت: همه واحدهاي پاس��اژ پلاسكو به 
صورت سرقفلي واگذار ش��ده بود و تنها مالكيت 
اين ساختمان در اختيار بنياد بود و ما در اين زمينه 
مس��ئوليت داريم و از زير بار مسئوليت خود شانه 
خالي نمي كنيم. سعيدي كيا ادامه داد: همچنين 
با توجه به كارگروه هاي تش��كيل شده پس از اين 
سانحه مقرر شد ما ساختمان جديدي را با كيفيت 
خوب ظرف مدت دو سال در محل فعلي بنا كنيم و 
همچنين با هماهنگي هاي انجام شده مقرر شد كه 
براساس ضوابط ذينفعان اين ساختمان را منتفع 
كنيم. وي در پايان خاطرنشان كرد: برخي ها انتقاد 
مي كنند من چرا دير در محل حادثه حاضر شدم 
ولي اين حضور ديرهنگام من تنها به اين دليل بود 
كه كاري در آن زمان از دس��ت ما س��اخته نبود و 
ما تلاش خود را مي كنيم تا هرچه س��ريع تر اين 

ساختمان ساخته شود. 
پرداختتسهیلات١۰۰میلیوني

بهکارگاههايتولیديپلاسكو
همچنين عل��ي ربيعي با بيان اينك��ه محلي را در 
تهران براي مركز توليد موقت راه اندازي مي كنيم، 

گفت: با همكاري صن��دوق كارآفريني اميد مقرر 
شد وام هاي1٠٠ ميليون توماني با بهره 4درصد به 

مجموعه توليدي پلاسكو ارائه دهيم. 
وزيرتع��اون، كار و رف��اه اجتماعي ني��ز به همراه 
رئيس جمه��ور از مح��ل حادثه پلاس��كو بازديد 
كرد و براي دلجوي��ي از حادثه ديدگان اين حادثه 
دلخ��راش قول هاي مختلف��ي داد.  ربيعي با بيان 
اينكه مستمري آتش نشانان شهيد از امروز برقرار 
مي شود، گفت: براي كاهش آلام مردم در گام اول 
از امروز صبح كارگران بيكار شده - كه بيمه تأمين 
اجتماعي هس��تند - مي توانند به اداره كار استان 
تهران واقع در خيابان حافظ مراجعه و براي دريافت 

بيمه بيكاري ثبت نام كنند. 
وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعي از برنامه هاي اين 
وزارتخانه براي توليد كنندگان و كارگران بيكار شده 
پلاسكو خبر داد و گفت: به دارندگان كارگاه هاي 
توليدي در پلاسكو با هماهنگي استانداري وام 1٠٠ 

ميليوني با بهره 4 درصد داده مي شود. 
 ربيعي اظهار داشت: براي كس��اني كه در حادثه 
آتش س��وزي و ريزش ساختمان پلاس��كو بيكار 
ش��ده اند، برنامه هايي را پيش بيني كرده ايم كه با 
توجه به اينكه به ايام ش��ب عيد نزديك مي شويم 
وجوهي را در اختيار بانك رفاه قرار داديم تا وام هاي 
ارزان قيمت به اف��رادي كه كارگران بيكار ش��ده 

پلاسكو را به كارگيري كنند، ارائه شود. 
وزي��ر تع��اون، كار و رفاه اجتماع��ي در خصوص 
مستمري شهداي آتش نش��ان گفت: مستمري 
خانواده شهداي آتش نشان بدون تشريفات قانوني 

از امروز برقرار مي ش��ود. ما اس��امي همه كساني 
كه در ليس��ت تأمين اجتماعي هستند را انتقال 
داده ايم كه بتوانيم به س��رعت بيمه بيكاري آنها 
را برقرار كنيم. وزير تع��اون، كار و رفاه اجتماعي 
به تقبل هزينه هاي تكميلي درمان آتش نشانان 
آس��يب ديده از سوي س��ازمان تأمين اجتماعي 
اشاره كرد و گفت: مستمري آتش نشانان شهيد از 
امروز بدون تشريفات اداري برقرار مي شود و براي 
اين امر مأموران ما به منزل آنان مراجعه مي كنند. 
سعي مي كنيم افراد بيكار شده را سريع تر سامان 
دهيم، از سوي ديگر وزير كش��ور امروز با هيئت 
امناي ساختمان پلاسكو جلسه  دارد تا با همفكري 

آنها امور سريع تر پيش برود و سامان يابد. 
مجموعتعهدبیمه4۰میلیاردتومان

رئيس كل بيمه مركزي با بي��ان اينكه تنها 16٠ 
واحد صنفي مستقر در پلاسكو بيمه بودند، گفت: 
مجموع تعهد صنعت بيمه در رابطه با اين حادثه 
4٠ ميلي��ارد تومان اس��ت. عبدالناصر همتي در 
گفت وگو با مهر گفت: تنها 16٠ واحد از 6٠٠ واحد 
موجود در ساختمان پلاسكو تحت پوشش بيمه 
قرار داشتند و متأس��فانه بقيه هيچ گونه بيمه اي 
ندارند. رئيس كل بيمه مرك��زي افزود: مجموع 
تعهد صنعت بيمه براي پرداخت خسارت به اين 

واحدها 4٠ ميليارد تومان است. 
وي تصريح كرد: بيمه آتش سوزي يكي از بيمه هاي 
اختياري به ش��مار مي رود و ب��ه همين دليل هم 
بس��ياري از واحده��اي صنفي مس��تقر در اين 
ساختمان تحت پوش��ش بيمه آتش سوزي قرار 

نداش��تند و همان هايي هم كه بيمه بودند، تعهد 
بسيار پاييني خريداري كرده بودند.

كاهش يك شبه 0/6 درصدي اشتغال 
در صنعت پوشاك

دركنار مشكلاتي كه كارگران و كسبه پلاسكو با 
آن مواجهند، ش��ايعاتي مبني بر افزايش واردات 
پوشاك در روزهاي پاياني سال منتشر شده است. 
طبق آم��ار وزارت تع��اون، كار و رف��اه اجتماعي 
در حال حاض��ر حدود 55٠ ه��زار نفر درصنعت 
پوشاك ش��اغل هس��تند و با توجه اينكه حدود 
56٠ واحد توليدي و تجاري در اين پاساژ مشغول 
فعاليت بودند، محاس��بات نشان مي دهد كه 6/٠ 
درصد از سهم اشتغال صنعت پوشاك متعلق به 
پلاسكو بوده است. اينكه يك مجتمع 16 طبقه اي 
٠/6 درصد از اش��تغال صنعت پوشاك را به خود 
اختصاص دهد نش��ان دهنده سهم بسزاي آن در 

اشتغال است. 
نايب رئيس اتاق اصناف از تشكيل جلسه كميته 
ويژه حادثه س��اختمان پلاس��كو در اتاق اصناف 
تهران خبر داد و گفت: درصدديم به زودي محلي را 
براي كسبه ساختمان پلاسكو به صورت سازه هاي 
موقتي در نظر بگيريم تا كاس��بان اين ساختمان 
بتوانند شب عيد خود را با آسودگي خاطر بگذرانند 
و دغدغه بازارشان را نداشته باشند. در اين زمينه 
همه دس��تگاه هاي متولي ذيربط همكاري لازم 
را مي كنند تا بتوانند نهايت مساعدت و كمك را 
به زيان ديدگان بكنيم و در اي��ن زمينه امروز نيز 
جلسه اي در سپاه پاسداران انقلاب اسلامي داريم 
اما طي هفته جاري خبرهاي خوشي در اين زمينه 

اعلام خواهد شد. 
نايب رئيس ات��اق اصناف ايران اظه��ار كرد: اتاق 
اصناف ب��ه عنوان مجري و متول��ي برگزاركننده 
نمايش��گاه هاي به��اره در سراس��ر كش��ور 
آس��يب ديدگان حادثه س��اختمان پلاسكو را در 
اولويت اول خود براي استقرار در اين نمايشگاه ها 
قرار مي دهد و درصدديم منابع اعتباري را بتوانيم 
براي خسارت ديدگان اين حادثه در نظر بگيريم تا 

آنها بهتر بتوانند به بازار ورود پيدا كنند. 
درس��تي با بيان اينكه قيمت ساختمان پلاسكو 
شامل ارزش اجناس و محصولات موجود، قيمت 
ساختمان و... مجموعاً حدود 15٠٠ ميليارد تومان 
ارزش گذاري شده كه در روزهاي آينده بهاي دقيق 
اين ساختمان اعلام خواهد شد، تصريح كرد: اگر 
مسئله بازسازي و نوسازي ساختمان پلاسكو در 
دس��تور كار قرار گيرد كه پيش��رفت آن رضايت 
مالك اين س��اختمان يعني بنياد مس��تضعفان 
اس��ت، اتاق اصناف آمادگي كامل براي همكاري 
و مشاركت در اين زمينه را دارد و مسلماً كساني 
كه در اين ساختمان سرقفلي مغازه ها را در اختيار 
داشتند، به عنوان مثال سرقفلي شان حدود يك 
ميليارد تومان ارزش داشت، قطعاً براي بازسازي 
آنجا حاضرند 1٠٠ ميليون تومان و حتي بيشتر 

سرمايه گذاري و مشاركت كنند.

رک�ودبيس�ابقهدر
اقتصادوبهخصوص  گزارش  2

پروژههايعمرانيوساختوسازباعثشده
بس�یاريازواحدهايصنفيآه�نفروشو
صنايعکاش�يوس�رامیكتعطیلشوند،به
طوريکهبرخ�يازکارخانههايتولیدکننده
آهننیزبرايجبرانافتفروش،کمفروشيرا
دادهان�د. ق�رار خ�ود کار دس�تور در
ركود بي سابقه ساخت و ساز و پروژه هاي عمراني 
باعث ش��ده ت��ا بس��ياري از واحده��اي صنفي 
آ هن فروش و برخي كارخانه هاي توليدكننده آهن 
با مشكلات افت فروش مواجه شوند. بسياري از 
كارخانه هاي توليدكنن��ده آهن آلات با اين افت 
فروش در حال حاضر با زي��ر 5٠ درصد ظرفيت 
فعاليت مي كنند و بسياري از واحدهاي صنفي 
آهن فروش مجبور به تعطيل��ي واحدهاي خود 
شده اند. گزارش ميداني فارس از »آهن مكان« 
كه حدود 2 هزار واحد صنفي دارد حاكي است 
برخ��ي از واحدهاي صنفي ب��ه دليل عدم خريد 
و فروش مناس��ب مجبور به تعطيلي واحدهاي 
صنفي خود شده اند. اكثر فروشندگان آهن آلات 
كه از انتشار نام خود در گزارش طفره مي رفتند 

اعلام مي كردند برخي كارخانه هاي توليدكننده 
تير آهن ب��راي جبران اين افت ف��روش اقدام به 
كم فروشي در تيرآهن و برخي محصولات توليدي 

خود مي كنند. 
کاهش7۰کیلوييوزنتیرآهن١8

سيدي با نام مستعار گفت: برخي از كارخانه هاي 
توليدكننده آهن به غي��ر از ذوب آهن اصفهان 

اقدام به كم فروشي در تير آهن مي كنند. 
وي افزود: به عنوان مثال وزن هر شاخه تيرآهن 
شماره 18 بايد 23٠ كيلو باش��د اما متأسفانه 
وزن هر شاخه به 16٠ كيلو كاهش يافته و اين 
همان كم فروش��ي اس��ت كه براي جبران اين 
افت فروش مي توان از  آن نام برد، البته سيدي 
عنوان كرد اين اقدام علاوه بر جبران افت فروش 
براي اين اس��ت كه چون ركود است و بيش از 
اين قيمت ها نمي تواند افزاي��ش پيدا كند اين 
كم فروشي از س��وي كارخانه هاي توليدكننده 

عادي جلوه مي كند. 
خطرکاهشوزنتیرآهنها

رويساختوسازها
امامي پور نام مس��تعار يكي ديگر از فروشندگان 
تيرآهن و ميلگرد است كه مي گويد: دليل رشد 
25 ت��ا 3٠ درص��دي قيمت ها را به  رغ��م ركود 
نمي دانيم اما موضوع��ي كه بايد ب��ه آن اذعان 
كرد اين است كه كارخانه هاي توليدكننده آهن، 
وزن تيرآهن ها را كاهش داده اند و اميدواريم اين 
كاهش وزن در ساخت و سازها مشكلي از لحاظ 
امنيت ايج��اد نكند. وي اف��زود: همه واحدهاي 
صنفي تصور مي كردند بعد از برجام وضعيت بهتر 
شود اما يك سال هم گذشت و مي بينيد كه نتيجه 

مثبتي را شاهد نيستيم. 
امامي پور ادامه داد: در 1٠ س��ال گذش��ته اين 
ركود در خريد و فروش آهن آلات بي سابقه بوده 
و همين باعث شده اس��ت تا برخي از واحدهاي 

صنفي در »آهن مكان« واحدهاي صنفي خود را 
تعطيل كنند يا تنها براي اعتبار خود هر از گاهي 

به واحد صنفي خود سركشي كنند. 
 محمديان يكي ديگر از آهن فروشان آهن مكان 
گفت: قيمت تيرآهن در س��ال جاري نسبت به 
سال گذشته حدود 2٠ تا 3٠ درصد رشد داشته 
اما اين افزايش قيمت نتوانس��ته اس��ت خريد و 

فروش آهن آلات را رونق دهد. 
وي ادامه داد: قيمت تيرآهن ش��اخه 14 كه سال 
گذش��ته 23٠ هزار تومان بود امسال به 28٠ هزار 
تومان رسيده است، تير آهن ش��ماره 18 كه سال 
گذشته هر شاخه 2٧٠ هزار تومان بود به 42٠ هزار 
تومان و تير آهن ش��ماره 2٠ از شاخه  اي 6٠٠ هزار 
تومان ب��ه 66٠ ه��زار تومان افزايش يافته اس��ت. 
همچنين رئيس انجمن كاشي و سراميك محمد 
روشنفكر با انتقاد از گزارشات دولت مبني بر خروج 
صنايع از ركود گفت: تعطيلي بي��ش از 8٠ درصد 
صنعت آجرس��ازي و فعاليت بي��ش از 6٠ درصد 
كارخانه هاي كاشي و سراميك زير ظرفيت اسمي 
خود نشان دهنده تش��ديد ركود در بخش صنعت 
است. وي اين سؤال را مطرح كرد كه اگر رونق وجود 

دارد، پس چرا كارخانه ها تعطيل مي شوند؟

تشديدرکوددربازارآهن،کاشيوسرامیك

ركود وزن تيرآهن ها را هم كاهش داد

 توقف صادرات تخم مرغ 
به دليل آنفلوآنزاي پرندگان 

رئیساتحاديهمرغتخمگذاراس�تانتهرانگفت:بهدلیلشیوع
آنفلوآنزايپرندگاندر١۰استانکشور،صادراتروزانه2۰۰تا4۰۰
تنيتخممرغمتوقفش�دهوقیمتآنبهدلیلم�ازادتولید،هر
عددتخممرغبه23۵تومانجلويدرمرغداريهارسیدهاست.

ناصر نبي پور در گفت وگ��و با فارس، در مورد آخري��ن وضعيت توليد 
تخم مرغ در اس��تان تهران، با توجه به ش��يوع آنفلوآنزاي پرندگان و 
معدوم ش��دن چندين مرغداري در اين اس��تان اظهار داش��ت: طبق 
آمار سازمان دامپزشكي با اينكه 3 تا 4 ميليون مرغ به دليل آنفلوآنزا 
معدم شده و چندين مرغداري هم در استان تهران از بين رفته است، 
اما همچنان با م��ازاد توليد تخم مرغ مواجه هس��تيم. وي اضافه كرد: 
قبل از شيوع آنفلوآنزا روزانه 2٠٠ تا 4٠٠ تن تخم مرغ به كشورهايی 
همچون عراق و افغانستان صادر مي ش��د، اما با اين وضعيت صادرات 

متوقف شده است. 
رئيس اتحاديه مرغ تخمگذار اس��تان تهران در پاس��خ به اينكه گفته 
مي شود صادرات به افغانستان همچنان ادامه دارد، گفت: ارسال ماهانه 
آن هم به ط��ور توافقي به حج��م يكي دو كانتينر صادرات محس��وب 
نمي شود. نبي پور اين را هم گفت  كه اكنون به دليل مازاد توليد ميانگين 
قيمت هر كيلو تخم مرغ جلوي در مرغداري ه��ا 3 هزار و ٧٠٠ تومان 

يعني دانه اي 235 تومان به فروش مي رسد. 
وي از عدم نظارت بر برخي قنادي ها و واحدهايي كه از تخم مرغ استفاده 
مي كنند، گلايه كرد و گفت: متأسفانه برخي قنادي ها و مكان هاي زير 
پله اي تخم مرغ هاي شكسته ش��ده و خارج از رده را به جاي تخم مرغ 
پاستوريزه استفاده مي كنند، چراكه قيمت آن ارزان تر است. در حالي كه 
وزارت بهداشت بايد به اين واحدها فشار آورد تا از تخم مرغ پاستوريزه 

استفاده كنند.
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آگهی رونوشت حصر وراثت 

آگهی دادگستري 

آگهی رونوشت حصر وراثت ابلاغیه 

آگهی دادگستري 

ابلاغیه 

آگهى مزایده عمومى
شهردارى تازیان پائین در نظر دارد به استناد مجوز شماره 235 مورخه 1395/10/12 شوراى اسلامى شهر تعداد 150 قطعه زمین 12 مترى را 
جهت احداث غرفه برابر نقشه هاى تایید شده شهردارى از طریق مزایده کتبى عندالزوم حضورى بفروش برساند. متقاضیان میتوانند ازتاریخ 

درج آگهى ظرف مدت ده  روز به امور مالى شهردارى مراجعه و اوراق شرکت در مزایده را دریافت نمایند.
شرایط شرکت در مزایده :

1- متقاضیان میبایستى 10 درصد از مبلغ پیشنهادى خود را بعنوان سپرده به حساب در آمد شهردارى واریز و فیش واریزى را بپیوست قیمت 
پیشنهادى در پاکت سربسته تا تاریخ 1395/11/14 به دبیرخانه شهردارى تحویل و رسید دریافت نمایند.

2- قیمت پایه غرفه هاى مذکور طبق نظر کارشناس رسمى دادگسترى از قرار هر متر مربع 9/400/000 ریال مى باشد.
3- به پیشنهادات مخدوش و فاقد فیش ترتیب اثر داده نمى شود.

4- شهردارى در قبوا یا رد پیشنهادات مجاز و مختار است.
5- پاکات پیشنهادى در تاریخ 1395/11/17 با حضور اعضاى کمیسیون معاملات شهردارى مفتوح خواهد شد.

6- در صورتى که برنده مزایده حداکثر ظرف مدت 10 روز نسبت به پرداخت کامل وجه غرفه اقدام ننمایند سپرده آن به نفع صندوق شهردارى 
ضبط و شهردارى با نفر دوم وارد معامله خواهد شد.

* تلفن : 32532017-076 و 32532614-076   * آدرس: تازیان، بلوار کشاورز، میدان کشاورز ساختمان شهردارى تازیان
روابط عمومى شهردارى تازیان پائین
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